

Title (en)
SWAB FOR CLEANROOM ENVIRONMENT.

Title (de)
LAPPEN FÜR REINRÄUME.

Title (fr)
TAMPON POUR SALLES BLANCHES.

Publication
EP 0190139 A1 19860813 (EN)

Application
EP 84904254 A 19841102

Priority
US 61181884 A 19840518

Abstract (en)
[origin: WO8505296A1] The swab has a stick (12, 212, 312) of a hard thermoplastic material such as polypropylene and a head formed by a piece of wiping material that is wound around one end of the stick. The head material (16, 116) has an elongate shape and is made from a cellulosic paper or a cellulose polyester paper that has low particle deposition, has a high specific absorbency and fast sorption, and has a low total burden of metallic ions and a low amount of extractable matter.

Abstract (fr)
Le tampon possède un bâton (12, 212, 312) en un matériau thermoplastique dur, tel que du polypropylène, et une tête formée par une pièce de matériau d'essuyage enroulé autour d'une extrémité du bâton. Le matériau de la tête (16, 116) présente une forme allongée et se compose d'un papier cellulosique ou d'un papier à base de polyester de cellulose, possédant un pouvoir absorbant spécifique élevé et une absorption rapide, une faible déperdition de particules, une faible charge totale d'ions métal et une faible quantité de matière extractible.

IPC 1-7
B08B 11/00

IPC 8 full level
A47L 13/16 (2006.01); **A47L 13/46** (2006.01); **A61F 13/38** (2006.01); **B08B 1/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47L 13/16 (2013.01); **A47L 13/46** (2013.01); **A61F 13/38** (2013.01); **B08B 1/145** (2024.01)

Citation (search report)
See references of WO 8505296A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8505296 A1 19851205; AU 3617284 A 19851213; EP 0190139 A1 19860813; GB 2169495 A 19860716; GB 8500713 D0 19850213

DOCDB simple family (application)
US 8401785 W 19841102; AU 3617284 A 19841102; EP 84904254 A 19841102; GB 8500713 A 19850111